
ZÁPIS č. 10/2021 
 ze Zastupitelstva obce  Šaratice  

dne 28.7.2021 
 

Přítomní:  Dosoudil Libor, Dostálová Ludmila, Drabálek Josef, Horáček Jaroslav, 

Kalouda Karel, Konečný Roman, Silnica Marek, Málek Miroslav, 

Rozkopalová Hana, Pitrová Dana, 

Nepřítomen: Milan Schuster, Richard Přerovský, Lucie Janíčková, František Holoubek, 

Dalibor Šlahora. 

Zapisovatel :   Ing.Marek Silnica 

Ověřovatel zápisu:   Libor Dosoudil, Roman Konečný 

Místo a čas konání:  Obřadní síň OÚ, Šaratice v 19.00 hod 
 

1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele, ověřovatelů 
Starosta K. Kalouda zahájil zasedání, přivítal všechny přítomné; konstatoval, že je přítomno 

10 z celkového počtu 15 členů ZO a to je tedy usnášeníschopné. Zapisovatel byl navržen p. 

Marek Silnica, ověřovateli zápisu p. Libor Dosoudil a p.Roman Konečný. Zasedání bylo 

svoláno v souladu se zákonem.  

 

Program jednání:  

1. Zahájení, schválení programu jednání, zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2. Informace o jednání Rady obce 

3. Informace – nová MŠ Slunná 

4. Jmenování členů komise pro otevírání nabídek veřejné zakázky nová MŠ Slunná. 

5. Jmenování členů komise pro vyhodnocení nabídek veřejné zakázky nová MŠ 

Slunná. 

6. Vzetí na vědomí Závěrečného účtu DSO LITAVA 

7. Vzetí na vědomí Závěrečného účtu DSO ŽlaP 

8. Žádost ŘKF o udělení čestného občanství in memoriam 

9. Projednání návrhu zastupitelů na prioritní opravy místních chodníků 

10. Rozpočtové opatření č. 6/2021 

11. Různé, úkoly, závěr 

 

Usnesení 1 : 

ZO Šaratice schvaluje program zasedání dle návrhu, zapisovatel je pan Ing.Marek Silnica, 

ověřovateli pan Libor Dosoudil a pan Roman Konečný.  

Hlasování :    10 – 0 – 0,  schváleno 
  

2. Informace o jednání Rady obce 

Ing. Marek Silnica – místostarosta obce sděluje, že RO se sešla od posledního jednání 1x a 

řešila výběr zhotovitele pro modernizaci komunikace za ZŠ Šaratice. Výběr byl proveden 

podle kriteria cena.   

Usnesení 2: 

ZO bere na vědomí podanou informaci je jednání RO Šaratice. 

                                                Hlasování :  vzato na vědomí, nehlasováno 
 

 

 

 



 

 

3. Informace – nová MŠ Slunná  

ZO Šaratice bylo seznámeno se situací průběhu výběrového řízení a jeho zveřejnění na e-

zakazky.cz.  

Usnesení 3 

ZO bere na vědomí informaci o vypsání výběrového řízení formou veřejné zakázky. 

                                                   Hlasování: vzato na vědomí, nehlasováno 

 

 

4. Jmenování členů komise pro otevírání nabídek veřejné zakázky nová MŠ 

Slunná. 

ZO Šaratice bylo seznámeno s nutností jmenování komise pro otvírání obálek v rámci nabídek 

pro výstavbu nové MŠ Slunná. 

 

Starosta obce vyzval možné účastníky pro řešení otvírání obálek, kteří se potkají 6.8.2021 na 

OÚ Šaratice v 11hod. 

Navržená komise:  

Karel Kalouda, Marek Silnica,Josef Drabálek, Miroslav Málek, Hana Rozkopalová.  

 

Usnesení 4 

ZO schvaluje navrženou komisi pro otvírání nabídek veřejné zakázka nová MŠ Slunná. 

                      Hlasování :    10 – 0 – 0,  schváleno 
 

5. Jmenování členů komise pro vyhodnocení nabídek veřejné zakázky nová 

MŠ Slunná. 

ZO Šaratice bylo seznámeno s nutností jmenování komise pro vyhodnocení nabídek v rámci 

nabídek pro výstavbu nové MŠ Slunná. 

 

Starosta obce vyzval možné účastníky pro řešení otvírání obálek, kteří se potkají 12.8.2021 na 

OÚ Šaratice v 18hod. 

Navržená komise:  

Karel Kalouda, Marek Silnica,Josef Drabálek, Miroslav Málek, Hana Rozkopalová, Libor 

Dosoudil a Roman Konečný.  

 

Usnesení 5 

ZO schvaluje navrženou komisi pro vyhodnocení nabídek veřejné zakázka nová MŠ 

Slunná. 

                      Hlasování :    10 – 0 – 0,  schváleno 

 

6. Vzetí na vědomí Závěrečného účtu DSO LITAVA 

 

ZO Šaratice bylo seznámeno se Závěrečným účtem DSO Litava. 

 

 



Dotazy: 

Hana Rozkopalová – Proč se zvyšuje stočné. 

Reakce: Satrosta obce Karel Kalouda – Zdražení bylo schváleno svazkem z důvodu toho, aby 

se předcházelo v budoucnu markantnímu zvýšení ceny a zároveň došlo ke zvýšení o cca 3%, 

což je méně, než byla inflace v roce 2020. 

Rovněž informoval o důvodu salda v Závěrečném účtu DSO LITAVA. 

 

Usnesení 6 

ZO bere na vědomí Závěrečný stav účtu DSO Litava. 

                                                Hlasování :  vzato na vědomí, nehlasováno 
 

7. Vzetí na vědomí Závěrečného účtu DSO ŽlaP 

 

ZO Šaratice bylo seznámeno se Závěrečným účtem DSO ŽlaP. 

 

Usnesení 7 

ZO bere na vědomí Závěrečný účet DSO ŽlaP. 

                                                Hlasování :  vzato na vědomí, nehlasováno 
 

 

 

8. Žádost ŘKF o udělení čestného občanství in memoriam 

ZO Šaratice bylo seznámeno s žádostí ŘKF o udělení čestného občanství z důvodu 

připomenutí 100let od narození p.Antonína Láníka, který působil na farnosti v Šaraticích více 

jak 50let. 

Rovněž informoval o historických žádostech se stejným záměrem, avšak bez úspěchu. 

 

Usnesení 8  

ZO souhlasí s udělením čestného občanství in memoriam pro pana Antonína Láníka. 

Hlasování :    10 – 0 – 0, schváleno 

 

 

9. Projednání návrhu zastupitelů na prioritní opravy místních chodníků 

ZO Šaratice seznámeno se situací místních kominukací pro pěší a bylo již na minulém ZO 

pověřeno pro prověření situací nejhorších úseků v obci. 

 

Návrhy prioritních úseků prezentoval starosta, dle obdržených podkladů od zastupitelů obce: 

 

- Pokračování v modernizaci na straně stávající MŠ až po most ve směru na Hostěrádky 

Rešov 

- Okolo fary až po bývalou budovu kina(Rimini) 

- Malá Amerika naproti MŠ 

- Od obchodu ve směru ke hřbitovu 

- Kotrč ( od pana Matyáše – po Závodníkovi) 



- Úsek od hasičky až po Silnicovi 

- Od Píšového do Kavriánova 

- Úsek od paní Zelené na konec Šaratic – směr Hrušky 

 

 Usnesení 9 

ZO souhlasí s návrhem realizace opravy chodníku od RD paní Zelené po konec vesnice 

ve směru Hrušky a rovněž dotažení opravy chodníku na ulici Malá Amerika až po most 

ve směru Hostěrádky Rešov.  

Hlasování :    10 – 0 – 0,  schváleno 

 

 

10. Rozpočtové opatření č. 6/2021 

 

ZO Šaratice bylo seznámeno s obsahem rozpočtového opatření č. 6/2021 

Usnesení 6 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2021 ve znění předloženém starostou obce. 

Hlasování: 10  - 0 – 0, schváleno 

 

11. Různé, úkoly, závěr 

ZO bylo seznámeno s možností umístění Z – Boxu od společnosti Zásilkovna. 

 

S ohledem na skutečnost, že byl program zasedání č. 10/2021 vyčerpán, starosta poděkoval 

všem za účast a jednání ukončil ve 21.35 hod. 

 

   

Pozn. : U záznamu hlasování je pořadí : PRO – PROTI – ZDRŽEL SE 

     (např. 8 – 1 – 1 ) 

 

Zapsáno : 28.7.2021,  zápis má 4 strany 

 

Zapsal :  Ing.Marek Silnica                             ………………………………… 

 

Ověřil:    Libor Dosoudil                              ………………………………… 

 

                Roman Konečný                   ………………………………… 

 

 

Starosta : Karel  KALOUDA       ………………………………..  


